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Onderwerp

Kenmerk

Aanvullende vragen op antwoord artikel 40 vragen 'Nota Evaluatie en
herijkinq hondenpoepbeleid'.
845984/846036

Geachte raadsleden,

Tijdens de commissievergadering d.d.2t juni 2019 zijn vragen gesteld over de Nota
'Evaluatie en herijking hondenpoepbeleid'. Op deze vragen heeft de gemeenteraad op 9
juli een antwoord ontvangen. Voorafgaand aan de gemeenteraadvergadering van 25
september 2OL9 zijn er aanvullende vragen gesteld over het gegeven antwoord. Deze
vragen worden hieronder beantwoord.

Aanvullende vraag bij antwoord op vraag 1: Bij dit antwoord mis ik het resultaat vanaf
2014 tot heden.

De aanleiding voor het herijken van het hondenpoepbeleid in 2013 was het toenemend
aantal klachten (in 2013 was er sprake van 46 klachten). Bij de invoering van het herijkte
hondenpoepbeleid in 2Ot4 werden 45 klachten geregistreerd. In de daarop volgende
jaren is het aantal klachten tot bijna de helft terug gelopen. Het gaat daarbij om het
volgende aantal klachten per jaar: 2Ot5 (23),2076 (21),2Ot7 (32),2}tg (t7),20t9
(16).

Aanvullende vraag bij antwoord op vraag 6: U geeft aan dat het aantal afvalbakken is
toegenomen en dat de ravotterreinen extra gemaaid worden. In het oude beleid waren er
hondentoiletten die schoongemaakt werden. Tevens werd de hondenpoep op de
uitrengebieden opgeruimd. Dit lijkt op z¡jn minst op een besparing of op een nihilpost. In
het hondenpoepbeleid bladzijde 6 staat specifiek genoemd dat de opbrengsten van de
hondenbelasting ondermeer gebruikt zullen worden om voorzieningen te treffen en deze
te onderhouden. Dus nogmaals de vraag zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet.

Bij de herijking van het hondenpoepbeleid in 20t4 is een besparing doorgevoerd op de
uitgaven voor hondenpoepbeleid. Vanaf dat moment is het ledigen van de afvalbakken bij
Renewi in het beheer gezet en worden de hondenravotterreinen bij het reguliere maaien
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meegenomen. Het was een keuze van de Raad bij de begroting in 2015 (Flow) en
opvolgende jaren om de genoemde opbrengsten uit het hondenpoepbeleid 2074 als
bezuiniging op te voeren.

Zoals in onze eerdere beantwoording onder punt 5 is aangegeven, komen de opbrengsten
van de hondenbelasting ten goede aan de Algemene Middelen. De opbrengsten van de
hondenbelasting hoeven daarom niet uitgegeven te worden aan voorzieningen voor
hondenbezitters. Het investeren in voorzieningen zoals afvalbakken wordt niet enkel
vanuit hondenpoepoverlast opgepakt maar ook vanuit aanpak voor zwerfvuil. Het is
daarom niet exact te becijferen welke investering ten goede komt van de hondenbezitter.

Aanvullende vraag bij antwoord op vraag 9: Als antwoord wordt alleen het jaar 2015
benoemd terwijl de vraag was aan welke onderdelen van het hondenpoepbeleid zijn deze
middeten besteed vanaf 2015 tot heden. Graag antwoord aan welke middelen de
besparing is besteed in 2016, 2017, 2018 en 2019?

Vanaf 2015 is er geen separaat budget voorzien voor hondenpoepbeleid. Dit was een
keuze van de Raad bij de begroting in 2015 (Flow) en opvolgende jaren. Om die reden
worden op dit moment geen specifieke voorzieningen meer aangelegd voor de uitvoering
van het hondenpoepbeleid, Vanuit het hondenpoepbeleid is niet aangegeven aan welke
opgaven in de gemeentelijke begroting de vrijkomende middelen besteed dienen te
worden. Het treffen van algemene voorzieningen voor afual en hondenpoep en het
onderhoud daarvan zijn meegenomen in de budgeten van groenonderhoud en inzameling
afval.

delijke groet,

Harol îS,
ofd Openbaar Gebied


